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f sesji Rady Gnriny Mietków
z dnia I6 czcrwca 2014 r

ssjq otwoż)'I Pmwodniczący Rady Gmnr' Jófef Ż)'gad]o slowańi ..otwiłm sesję
Rady cmjńy Mietkó '' pŹywiBl febrMych, na podsuwie listy obccności s1wierdfi] quorum i
pzedstawil pożądek obEd nrfomując, że wuowadza się do polządku obńd punkt] ..Podjęcie
Uchwa]y s spEwic alicfcni. dróe do kategorii dńg elimyclr i ustal €nia ich pżebi.gu...:

l ' Podjęcie uchwaly w splaMe hiey budżeu Gjniny na 20I4 lok '
2. Podjęcie uc]Nu]y w spmwie nimy vi€Iolel ej PDgnozy Fimnsowej'
j' Podjęcic ncbwary w spnwie ztwierdfenia sprawozdmia fimnsoy€go gDiny maz re

splawozdanien f w'konlnia budżelu sminy za 2013 rok'
4' Podjęcie Uch!łały w s'lawie zalwiedfenia rocznego splawozdoia nnansoivego za 201]

'ok.ri'. soOi odla Kulriry v \'l er\or e.
5' Podjęcie uchwall w ŚpBwie atwierdfenia rccznero spErvofdgnia finansoRe8o za 20]3

rok Gńimej Biblioteki Publicznej w Mietkow'e'
6' Podjęcie uchwały w sp{9ie atwierdzenia rocmego spElłozdania finmsowego za 20]3

'ok  !  r ińne-o  oJ '  o"" /dIoV 'a  rM ic 'LoV io '..' 7' lodjęcie uclrwaly w spmwie absoIufodm dla wójla Gńiny Mie(óW
8' Podjęcie rch\ła]y w spdvie znrimy uchwaly NI xlv/249l20l4 Rady Gniny Mietków z

dnia 7 marca 2014 rcku rł sprawic ..Programu opieki md zwieŹęlmi befdońnymi o@
apobiegmiu bezdomności z\łieŹąlna tcrcnic gnin' Mielków na20l4 rok,,

9' Podjęcie uclrwały !v sFńwie BfBżeDia zBody na spżedaż nieruchomości gruntowcj
. zabudoslncj oznacfonej jalo dzia]l'i tr l0]/l; ]03/2; ]0]/] polofonej rv obĘbie Mmiów

Mmiów Maly stanowiącej wlasność Gminy Mictków w udfiale ]/4części'
]o'Podjęcie uchwaly ł spĘwie rozpalŹenia Śkegi Pani Eł], Rajc2ko$skiej.J@sz na

bezczynność wójla cminy Midków, pokgaiącą na sposobie ro7ła|żen\a z|Óżoftj pfez
sktrżącą skalgi z dnia 2 grudnia 20l3 r

l I ' PodjęĆić uclr]va]y w sprawic zaciącnięcia dlugoleminotego kreó,tu bokowcgo'
l2.Podjęcie uclrwał], w spraNie falic7'eni! dróg do kalegodi d!óE Elnuycb i ustal.nia ich

puebreSu.
l], wnioski i inleĘ€lacj € radnych.
14. spnv! róż!e'

Rady cnrnry Miclków'Jó,'ef Żygadlo zdządził ełosowfuic,

olosowllo 1] Ednych - oddano 13 g]osół' ..2.,'
Prawodniczącego snvierd'l' Z potądek oblad foŚt!] Plzyjęty jednocloś.i.'

Ucbwala l' spEwie Zljuy budżclu cmidy na 2014 rok '
- Regnra ozga - skdbnik Gminy p7-edsta$'ila pĄekt Uchvały

ctosormlo l] radnych oddaDo ]2 głosów,'2a.., l glos .'wslżlnujący Śię..
PŹcrvodniczący stwierdzi|' że uchwal! zośala podjęla $'ię]r9ością cłosów

Uc l$rh  u  o ' ,  r ' i e  a , ia  r  w ic lo rer r  e_  loenozr  . .nanso \e j .
- ReBino ozga - skarbnik Gnnny Fzedslawi|a pmjckt Dchwa]y, qaj.śniając' ż zpis ł

budzaie dotyc7Ący rekult-vmcji $ysypiska musi być rcż odz{ielciedlony $' wiclolebiej
Prognozie tnmsoNej eniny.
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Glo$walo l] radnych oddano 12glosów..z,'. l clos .,wstlzymujący się..
Prz$odniĆfący stwiedzi], że u.hwala zoslaIa podjęta rviększością glosów

Uchwda w spnwie Zlwiedzenia sPE$'ozdmia finansowego gmińy \lru fe sP8wozdmien z
$xkonmia budŹelu gminy u 20]] mk.

- Regina Orga Skarbnik Ominy puedslawila prcjckt Dchrvaly

G]osorvalo 13 radnyci] oddauo ]2 8]osów,,2a.,, l g]os '.rstżynrujący si{.
lu ewodnic2ąĆy slwierdfił. że uchwala bslata podjęta większością głosów,

Ucl]vala w sprawie alrvicrdfenia rocfnego sPrawozdmia finańsorvego za 2ol3 rok Gmjnnego
ośrodka Kulfury w Mielkowie'

Projekt uchlva]y pŹeśawila Helena Aftynowicf - Z.ca PŹewodnjczĄcego Rady Gminy

o]osovalo 13 mdnycb. oddlno ]j Eło$w ',za'.,
Pu eBodniczĄcy slwie.dzil. że ucbwa]a fostala podjęla jednoc|ośnie'

Ucnwala w spraqjc zanviedzenia rocbego sprasozdmia nnesowego a 2ol] rok cńińnej
Biblioleki Publichej w Mielko\łie

Prcjekt uchsa]y pŹesavil! Helena Ańymowicu Z ca Pżewodnic2ącego Rady Gniny

(nosopało l] m.lnyĆh oddano l3 glosóB.'fa.',
PŹ€wodniczący stwictdzil' że uchwa]a zostala podjęta jednogłośnie'

UcnwaIa w splaBie alrviedzenia rocznego spńwozdania finesoRego za 2ol] rok
ośiodkazdrcwia w Mietkowie'

Prcjekt uchsal' pĘesołila Flelena Anyno*icf - Z.ca PŹełodńicfąceeo Rady

Glosorvało l ] radnycb oddano 1 ] słosów ',2d.,
PŹewodniĆzący slyierd2il, ż. uchwa]a zosałapodjętajednoelośnie.

UchsJa \ "pt\'e 
qb' o|u'o' uł dlJ woi'd UfilJ M'el(o-'

PałeI waclawek. czlonek Komisji Rewizyjnej pżedŚawit lchwalę skladu ożekającego
rcgionahej ]zby obnchunkol€ wc Wroclal'fu w sprawie opinii o rmiosku Kon'
Re}vizyjnej w spńwie absolulonum dla vójk' opinĘ Konisji Rewifyjiej oż miosek Ó
udzielenie absolulol'iom wójbwi Gminy,
Plo]ck uchr€ty pŹ€śawila I'lelena Adynjowicz z'ca Pu wodnicząc€go Rady cniny

cłosowllo 13 tdnycn oddano 12closów'.z,.. l gtos,,pzecilr,
Pżewodniczący slŃierdzil, że uchwala zosta]a podjęk większością closów

Uclrw'la w spra9ie zmimy uchwaly Nr xLv/249l2o l4 Rady cminy Mietków z dda 7 nata 2o l4
rcku s spawie ,,Prcsrmu opieki nad eierzęlami bezdomyni oIż apobieemiu bezdomrości
eierĄl na €r.nie snriny Mietkó]v na 20 t '1 rok',.

Adfu (oaowicf wójt cniny }T.jaśni]. Źe \' prcsmie opieki nad fwierzęlfuli
bezdonnyni upism foŚala osólna kwota' a instllcja stwierdżi]ą że kwotę ą n;leży
podzic]ić na poszczegó]ne adeia'
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PDjekt uchMły p''slawila Helena Ań)nrowicz z.ca PŹewodniczącego Rady cminy

Głosowało ]3 ndlych oddmo Ij glosów,.a.'
Przewodnicfący stwiedzil. że ucnwah zosbla podjęla jednogłośnie'

Uchwa]a w Śp.aNie rłfTai€nia zgody na sPżedu nieruchomości gruntowej abudowmej
ojŃfonej jako dzialki tr lo]/]i 103/2| ]oj/j polozonej w obębie Maniów Meiów Maly
suno\iącej własnośó c6i.y Mietków wudzi.lo ]/4 cfęści'

wójl - wyj!śnil, że to Fst spŹcdau udzialu 3/4 cfęści gminy w Maniowie . v eiązku f
sąlpliwościami radnych olaz infonnrcją że spENa zosEla skieloł"na do sądu pżef
Nspól$']aściciela' u.lrwa]a nie foslala podjęta' Jednan z sądu ni€ ma żadnej infomacji o
spdwie i po rozwu.niu urvag ńdnyclr ponosuie pmdstawia się prcjekl uchwaly'
PĄekl uchmły preŚawild Helem Ańymowicz . Z'ca PŹewodnicfącego Rady cmiDy

G]oso*€ło ]] ndrtch oddano l0 g|osóB..za''. 3 głosy .'vstŹymujące ŚĘ''
Pżewodnicz4c' stwi€rdzil' że uchwala zosta]a podjęta większością glosórŁ

Uchwa|a \ł spla\'ie mzpatŹenia skaĘi Pai E\l) RajczałowskieiJfuosz na błczynność Wójta
oniny Mićlkóq polegającą ńa sposobic rozpatr2nia zlożonej Pżez skarżącą skargi z dnia 2

- Pżervodniczący Rady cniny B aśni]. że postanowil odPowiedzicó P&i Ewie
Rajcakowskieijarcsz pisńem. jcdbał po konsulkcji z Radcą Plaifryn P.nią Patrycją
Niczyporuk. któE stwierdfila' fe jest 1o skfuga] pĘekaal spEwę Komisji Rewizyjńej do
io@alrenia' fwócił się rlo Plzewodniczą€go Kom' Rewifyjnej o opinię'

- Ryszard Łącz PŹcwodniczrcy Komisji RNiz'jnej $1jaśnił, Źe konrisjg
plzeoalizo$ala dokumenly udoslępnioDe pŹez Wójla' z których N)'rrika, że skaĘa Peri E
Rlczalowskiej Jdosz r dnia 2 Bnrdnia 20tl i na dziatania Dyrekora Cimnazjun zostata
przekam do KuralońD zgodnie z wlaściwością o czyfu Pei Rajczkosska Jmsz
bstała Foinlbnrowma na co dosodcm są zwotne potwisdzenia odbiolu'
Pojekt ucnwa]y pżestawjła Helęna Anynrowicf z.ca PĘewodniczącego Rady Gminy

G]osowa]o l] Bdnych oddano 9 głosów ..za',. l glos.'precnn'i ] g]osy .wslrzynujące się''
PŹełodniczący stwieldzil' że uohwała zostata podjęra większością głosów

Uchwa]a w spmwio zaciągnięcia d|ugolem owego kr€dyu bankowego'
' R' ozea skaónik oniny Fyjaśni]a, żc ucl]wala la jesl konsckwencją zapisów uchwa|y

bndżetowej w kórej ńie Da upon'aaienia i przy kazdoruo\'!ń feiągmiu krcd}fu będzie
oddżielna uchwala' Następnic pŹ.dslawił! projek uchwdy'

- tlelryk KaŹnidczak - PŹew Konisji BudŹdowej apy1a] czy lm kredyr będzic
zaciąga! w kwocie 2 04ó 000.00 zl
R' ozga sk&bńik odpowicdzialą że lak -je$ to to lącznie z lymi pienię{iznri na
fimNowdie zadań 2 Ddf]alem śIodków z Unii Eumpejskiej' Pożycfki te zaciągue są W
BMku GospodaNtwa lGajorego. Poinfonnowała, że w tynr roku zaplmowóe są małe
zadania i jeŚ zapis w budfecie o nożliwości 7eiągnięcia pożyczłi. de na rŹie
posilkujeny się swoini ś@dkanri' st]vierdzila. że rzliczenie idfie 9praMiej niż w lalach
pop'/eon|.n np' Do ńo lice y '' / fi^n /o1e' ea]'e ladtic h''alo aiońc/ole s |U y n . *
l /e !w(J  ooęJ ieny  Z{o ' '  c}n  \ 'eJ ) l L '  ' |on  bv|  L  DomMice  2c|ą!1 ięD b)|  r  l J  .
oku i $' lyh fuku zoslanie splacony' Podobnie w |ilawie znieściliśńy się rv mzych
pieniądzch ni€ korzyslając f pożyczki w BcK zadanie będ'c tei& akończone i N tvń
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Nldnieniła ńMieŁ że niekoniecbie łJedyt fÓsleie zciągnięty ł pełnej rysokości'
poniewe jest po9pekqva s!Źedaży' a uchwalę podejńuje się po to żeby można bylo

P@wodniczący Ro Nyjaśnil' że radny H' kźmiercza! nie b'I na posiedreniu komhji
ijego py1mie było zNadne'

closoMlo l3 radnyclr oddano ]3 Eło$w.'f'',
lże9odniczący stwierdzi|' że uchwala hslala podjęta jednoglośnie.

 d  12 .
Uchwala w splawie aliczenia dńg do kalego i dlóg gnrinnych i uslalenia iclr Przebiegu'

. Jeuy Flmczyk - z.ca vójla plzedslawil projekl uchwa]y'

Głosowalo 13 radnych oddmo l3 g]osów'a,.
Pr&wodniczący snvierdzi]. fe uchwala fostała podjęta jednog|ośnie'

- Hefuyk kźmiercal ia.]ny powiedfiał' rc Dic by] na posiedzeniu komisji i nie wie czy
by]! *ryjaśniana spńwa aolnienia nauczyci€lki w Gin]lEjun i stawki 4,50 z'lkn
autobusn szkolnego
vójl . odpowtdzial. że !v sFńwie śarYki 4,50 z]/lłn skladal już wyńśnienia i Edny
otż'mal ńMież ł'Ńnienia na piśnie i uwaŹa fe spńw3 zosla]a całkowicic iujaśniona
.H' Kenierczak powiedzial. fe chodzi mu o to dlaczego fi!fua najemajeździ fa 3,60 zt a
ńózautobusa4'50 fł'
wójt odpowiedzial. a jen |ak d|alego. 4 filma z|ożyla laką o|eftę' a n6f aulobus na ialje
koszty fun}cjonowaÓia'
Nalępnie *rjaśnił. że z nauczycielką - z Panią Grażyną zost.la fawańa Ueoda sądowa' w
s}niku którcj Gifinejun }rdaciło kwotę ] 24ó.96 zl tytułen odgkodowan]a' Nie bylo
uszczuplenia linmswego w budżecie cimwjum. poiiewe alrudniom m to miejsce
osobl z ni^zyn slopnien a}'esu zwodow.go niala niższąpensję i ró2nica uposaż€nia
między lymi osobmi yl/nios]a 6 865'00 z] w skali loxu.

- H' Kunriercz'l . apylal jaką pensję ma teń nauczyciel i stwierdfił. że to ńie jest

odpowiedź na piśfuie
wójt - dodal' że py1mie brznialo ile odszkodowmia *),plrcono i z jakieeo bud2elu i
odlowied'al na t€ pyhi! uprcst. ale tcż chcial w'kuaj. że simnŹjm z teeo povodu nie
poni oslo usrczupleni a nnmso weBo.

- Przewodniczący RG urvuaj ż spmwa na lyD ebpie zoslała s)jŁśiiona'

. PŹewodniczący RG ud'clil g]osu Ifui Ewie RajczatowstieihŃsz
Ewa Rajczakowska.Jamsz . slwiedziła' że Komhja Rewif'jB Iozpalrującjej skdgę nie
zapy|al! jakje dokumenly ofu poskda w lej spńvie' Do wójta zgłosila lylfuie jano do
orgfuu pmwadzącego jakie kolsekwencje poniós] Dyrekor Gińnejuń z tego ty1ulu. że
dzieci nie w'ęIy udzia]n w konkuNie hislorycznyE. Poinfomoyala' że otŹyńlla
odlowiedź z Kuatoriun z któtj ł)'nika. że st6ga by]a w części usadfu. zfucq)a żE
dzieci nie wfięĘ udzialu w konlanie, klóry byl o{anizowany od lat, qrm sfuym Dyreklor

wjjŃnione. pmsi o szczegóiowe vyjaśńienie.
- wójl . odpowiedfial. ż€ nie noże podaMć taki nrfoijnacji,

Helena A.tymowicf . powiedfia]a' ż k'dy nauczyciel ma
ałodowego' od klórqo uzleżnionajest wysokośó pensji
PŹeBoddiczący Rc ' zapyral czy mdny jesl fadowolony 2
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pofbawil dzieci rożliqości spFwdfeni! $loich unnejęhości. a ]v koŃekwelcji
styperdim Sldosty wBclawskieBo.
Nslępnie poMedziala. ż€ chcialaby od wójta otŹynać kilka odpowiedzi doryczących:
- zwolnienia nauczyciela chenii w tmlcie roku szlolnego
. cz' Po wójt v}@ii zgodę aby Radca PIaMy reprczenlo*'al Gimnejum
wćjl odpowiedzia], re lak jest w umowic'
E. RajczakowskaJtrosz . zp'lała jakie konskwencje poniósl DyĘklor v związku ze
fwolnieni.m .auczyciela, aqańa zośala ugoda i w ciąru 7 dni z budżetu Ginrnazjum
wplynęIo Ódgkodowanie na konto P orażynr, a Pan wójl prcdśawia sr,luację
osfc4dności twiddząc. żo jeś ńhica w awańsie. zapybla d]ac,ego slanołisto wójta nn
było lakic' kiedy ońa ZBolnil. P Anię i reż w}'keła ń'!ice w budżecie - zfuŃz'Ąa, że
pżez tzy lata pomsila tcco konsekwencje nie otuynrując doda&u nolTacyjnego i

fap'1a|a czy wójr jest w stlnG odpowiedzieó jalie konsekwencje pÓniós] Pe Dy.ekor
P@wodniczący RG sl\łiedzj|' żc on pfo$adui sesję' a pu ez PaDią Ewę RajczakowsĘ.
Ifuosf było asycmlifowme rystąrienie lylko w sprawie skfugi, Poprosil Pdią E'
RajczakowskąJarog o pisenne z|ożuie tych fap'tai lub ze]ÓŚzenie wysĘpienia na
następne.j Śesji RG w spEwach lóżn'cn, bo obrcnie lo faklóca polządek ssj i'
rj, Rajcza.kowska.Jeosf stwierdzih' że uadko onzynu.je odpowiedzi na zlożone piseńnie

P l / ( ' ' odn ic /dc"  7apy '  I  uo  | J .4  odpov ie  |cż L ' "  / .pJUn|1
wójt odpowiedzial' ć Śanowhko Pei je$ z]ożone i poprcsil o flozenie zpylań na piśnie'
E' Rajczakołska.Jdosz podsuho$ala' że na oslalnicj ssj i Ro Po wójl poMedział. że nie
zna spra*l niążanej ze eolnienicm nauczycielki chenii, nięc zadała pytóie czy Pan
wój! q}IŁi] zgodę na zatudnietrie Radcy PIaMcgo Pm odpowi.dział. że tat - ivięc
aoM wplowada ]v bląd ndnych'
RyszaId Łącz - Pźewodnicfący Konisji Rewizyjnej powiedział' że Pmi E,
RajczałowskaJaro9 fażuca, że Konisja, ńienllefycie DzpBtżyla jej skfueę i nie
spBwdzi]a dokumentów st$'ierdzi], że kofrisja pzeanalizowała dokmcnty udoslęlnione
pŻez wójl!' a jeżeli Pmi miala jakieś dÓkumc|Ę f (urabnufu, lo posim je pŹedsIawić
Konhji. to byÓ może Konisja inac&j podevlaby do tej spraqt' Konisja ńie mia]a
obowiązku a!fuuó Pmi naposjedzenie '
E, Rajcfa]owska.Jdo9 powiedziała. że P& Wójl dÓŚal takie pisnro z KuEtorim i znal

Pzewodtriczący RG slRieldzi|. że jeżeli sąjarieś dokunenty poza lyhi. któle dosre.zy]
Komisji Rewizyjnej' 1o zosBnie lo Wyj!śnione, a obecnie nie ńa o cz}m dyskutomó' nic
nając dokumenló*' przed sobą
R' Lalz powiedział. że w związku z faatali o niclB{{dlowe i nienależ},le rozpatŹenie
skargi chcia] $'yiaśnić syluację'
E' Rajczkowsk! .'arosz jcszcze @ poin|omowała. żc wójt tatie doktenty posiada'
Przcwodnicżący RG zapylal czy sąjesrcfe jałieś sp6ry
zuznna snrereka Radna Powiafu wmcłaivŚkiego omówiła sprawy zg]oszone prez
ńdnych napń*ę ułmmja droci przy vljeżdzie z kopa]ni Byc&ń - cfęściowo
napmwione. slupki pŹy chodniku pŁy kościele w Vas'Źeńczycach ' naprawione' droga
Now. wieś - slńże aslało podpisme porozumGnie z $)konawcą pżebudołf loróv'
kolejo$)'ch dot' pańyc}lacji w kosf{lch odtwoŹcnia drogi po zltończeniu inw6tycj]'
loza tyn zwócila się do ndnlch aby v'ysląri]i o oeraniczenie pdkowmia obustonnego
na drodz dojadowej do ośrodka spoltów vodnych w BouygnieMe, ponieważ loruj. to

Henryk Kaźnicrcak fŃócił się do Ednej z' snreEki aby na dlodze do Mfuiowa -
n'ędzy mostMi zalaó n$'pane kanieŃe sDołą |ub zbqpieczl w imy sposób. poÓieqaŻ
kmienie sEelają spod kól na smrochod' - to jesl badzo niebezpiecae'
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Jolma Borccka soltys Ńsi Mietków zgłosila, Źe m boisku spońołan w Mielkoyie
kieńwĆy smocnodórv ciężlrwych zlobiIi sobie ńndo . wjeżdżają na boisko' rcbią sobie
pŹyslfuek i śpią załamm zoslala plyia pf' toi .toi' na plycie betolowej ry]uany zo$a]
kosz do koszykółki. zaprcponoMła ab' na wjozdfi€ ulożyć duże kanienie . e]ży tak
jal
to fubiońo iv ktach vr Poinfomowała' że Pm opaliński apŃponowal wkopmie
sfupkóq ale stwierdzilą ż lo będąkogry.

- wójt powiedzi!ł' ż! myślal o ustawieniu tań ławki' ale stwieldzil' ze wspólnie f Paią
sohys ustaląjal 10 rczwiąz!ć'
Mek Koźińslri - sohys wsi PrcŚzkowjce pŹ)'pomnal vójtowi' że obiecll lopić nmioly'
kóB q'poiczyli na dożynki w Mielkowie i fusBly onc uszkodzone . są podańe i slupki
polmane' Dolyczy to róMież Milim oI@ MdioM i Mfuiowa Małego'
PŹewodniczący Ro fapytal' czy wójt odpoBie

- wójl stwi€rdził. że w obecnej chwili uie'
- Plawodniczący Ro - slwierdzil' że polządek obnd zoslal s'czerpany i Móci] się do Pmi

skubtrik i do Radnych o uslalenie teminu ŚeŚji w eiąu ku z okJesem dlopo$'n-
- R' ozga skfibnik Gńiny apfoponowa]a sieĘień, ponieimż wplyną pieniąd"e

z rozliczenja fundszu sołcckieeo'
Pop|Ze!/s lnovM|J hL o 'o  ! 'ń i  1  ę" .  i  'a25 2U\ 'ean 'a

w eiązku z \łacrerymien lematów Prćwodniczący Rady cmin' Józe| zĘadło zanknąl
obtdy sesii słowi.zmykan sesję Rady cniny ['lietków..

Nagrmie ssj i Rady Gnńy śmowi alącaik do protokołu - pllta cD'


